
Protokół  
 

 zebrania sprawozdawczo-wyborczego Rady Dzielnicy Ochojec 

z dnia 15 kwietnia 2019 r. 

 

Proponowany porządek posiedzenia obejmował: 

1. Otwarcie i powitanie uczestników zebrania. 

2. Przedstawienie stanu prac związanych z gazyfikacją dzielnicy. 

3. Informacja na temat rządowego programu „Czyste powietrze”. 

4. Wybory do Rady Dzielnicy Ochojec na nową kadencję. 

5. Sprawozdanie z działalności Rady Dzielnicy Ochojec za 2019 r. 

6. Wnioski i pytania mieszkańców do złożonego sprawozdania. 

7. Ogłoszenie wyników wyborów do Rady Dzielnicy na nową kadencję. 

8. Wnioski i pytania mieszkańców. 

9. Zakończenie zebrania.  

 

Ad.1 Zebranie  otworzył Przewodniczący Rady Dzielnicy Pan Krzysztof Szafraniec, witając 
zaproszonych gości i zgromadzonych na zebraniu mieszkańców dzielnicy. 

Ad.2 Stan prac związanych z gazyfikacją dzielnicy omówił Pan Mirosław Bartkowiak, przedstawiciel 
Polskiej Spółki Gazownictwa. Na podstawie zebranych ankiet od mieszkańców spółka na dzień 
dzisiejszy pracuje nad projektem sieci instalacji gazowej w dzielnicy który ma być ukończony w 
październiku bieżącego roku. Potem zostanie rozpisany przetarg na wykonanie sieci i wstępnie 
planuje się zakończenie inwestycji i przyłączenie odbiorców do sieci na przełom roku 2020-2021. 
Wszelkie informacje związane z przyłączeniem się do sieci jak i koszty tej inwestycji zawarte są 
na stronie spółki www.psgaz.pl. 

Ad.3 Informacje związane z programem „Czyste powietrze” przedstawił Pan Jacek Hołuj – pracownik 
Urzędu Miasta w Rybniku. Miasto uruchomiło Punkt Konsultacyjny dla osób ubiegających się o 
dofinansowanie w ramach programu „Czyste powietrze”. W tym punkcie konsultacyjnym 
pracownicy udzielą wszelkich niezbędnych informacji związanych z programem jak również 
pomogą wypełnić  odpowiednie wnioski dla tych osób które chcą w tym programie uczestniczyć. 
Omówił również w zarysie cel tego programu, kogo dotyczy i jakie są kwoty dotacji. 

Ad.4 Wybory do Rady Dzielnicy Ochojec na nową kadencję przeprowadził Pan Jan Mura - 
wiceprzewodniczący Rady Miasta Rybnika. Na wstępie, na podstawie listy obecności 
mieszkańców na zebraniu, stwierdził prawomocność zebrania wyborczego. Lista obecności 
zawierała 73 nazwiska, co stanowi więcej niż dwukrotność liczby wybieranych radnych do rady 
dzielnicy. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. W dalszej kolejności 
dokonano wyboru protokolanta zebrania. Został nim Lucjan Rudnicki który wyraził zgodę na 
protokołowanie tego zebrania. Zgodnie z procedurą zebrania wyborczego na wstępie dokonano 
wyboru komisji skrutacyjnej, która winna liczyć od trzech do pięciu członków. Zgłoszono 
następujące kandydatury: Mariusz Wieczorek, Marian Gamoń, Malwina Stach i Mariusz Trojan. 
Wszyscy kandydaci do komisji wyrazili zgodę. Następnie komisja wyłoniła spośród swego grona 
przewodniczącego, którym został Mariusz Wieczorek. Komisja przystąpiła do pracy zapisując 
kandydatury na radnych dzielnicowych zgłoszonych przez uczestników zebrania. Zgłoszono 



następujących kandydatów: Antoni Piecha, Lucjan Rudnicki, Ryszard Bujnowski, Marian 
Miczajka, Janina Piecha, Daniel Mańka, Edward Dajka, Janusz Kuźniarski, Antoni Nowak, 
Zbigniew Klaczka, Sławomir Kończak, Izabela Paździorek, Franciszek Kolon, Anna Adamczyk, 
Mariusz Lewandowski, Kazimierz Domurat, Barbara Wieczorek i Krzysztof Szafraniec. Wszyscy 
kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie na członka Rady Dzielnicy Ochojec. Następnie 
komisja skrutacyjna przystąpiła do sporządzania kart do głosowania. 

Ad. 5 Sprawozdanie z działalności Rady Dzielnicy Ochojec za 2019 r. przedstawił jej przewodniczący 
Pan Krzysztof Szafraniec. Szczegółowo omówił wszystkie dokonania rady dzielnicy które 
przedstawił na stosownej prezentacji. Prezentacja stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 
protokołu. W między czasie komisja skrutacyjna wydrukowała karty do głosowania i można było 
przeprowadzić procedurę głosowania. Na podstawie potwierdzenia posiadania czynnego prawa 
wyborczego w wyborach do Rady Dzielnicy Ochojec każdy uczestnik zebrania mógł odebrać kartę 
do głosowania. Pan Jan Mura omówił szczegółowo sposób głosowania i zaznaczania na karcie do 
głosowania swoich kandydatów. Głos jest ważny, gdy na karcie do głosowania zaznaczonych jest 
krzyżykiem maksymalnie 15 nazwisk.  Brak zaznaczenia jakiegokolwiek nazwiska bądź 
zaznaczenie więcej niż 15 nazwisk jest głosem nieważnym. Następnie przeprowadzono 
głosowanie tajne wrzucając do urny karty do głosowania. Po zagłosowaniu wszystkich 
uczestników zebrania komisja udała się do innego pomieszczenia aby policzyć oddane głosy i 
sporządzić odpowiedni protokół. 

Ad. 6 Wnioski i pytania mieszkańców do złożonego sprawozdania. Dyskusję wywołał jeden z 
uczestników zebrania mający pretensję do rady dzielnicy o zamknięcie punktu lekarskiego na 
terenie dzielnicy. Pan Krzysztof Szafraniec wyjaśnił pytającemu, iż rada dzielnicy nie jest 
organem prowadzącym placówkę medyczną i nie ma kompletnie wpływu na jej prowadzenie.  
Pan doktor, który ten punkt prowadził stwierdził , że dalsze prowadzenie go jest nieopłacalne i 
go zamknął. Rada Dzielnicy starała się poszukać jakiegoś lekarza który by ten punkt poprowadził, 
prowadzono stosowne rozmowy, między innymi z ośrodkiem zdrowia w Golejowie. Ale niestety 
z powodu braku lekarzy na rynku pracy rozmowy spełzły na niczym. W dalszym ciągu staramy 
się ten problem rozwiązać. Jak się znajdzie chętny lekarz na prowadzenie tego punktu 
medycznego to zostanie on ponownie uruchomiony. Następnie było kilka głosów związanych z 
remontem dróg po wiosennych przełomach. Rybnickie Służby Komunalne w najbliższym czasie 
dokonają stosownych poprawek. Ze względu na brak dalszych głosów w tym temacie dyskusję 
zamknięto. 

Ad. 7  Ogłoszenie wyników wyborów do Rady Dzielnicy na nową kadencję. 
Po otwarciu urny i policzeniu wszystkich głosów komisja skrutacyjna ogłosiła wyniki głosowania. 
 
Liczba wydanych kart do głosowania:  63 
Liczba oddanych głosów:  63 
Liczba oddanych głosów ważnych: 61 
Liczba oddanych głosów nieważnych: 2 
 
Poszczególni kandydaci w głosowaniu tajnym otrzymali następującą liczbę ważnie oddanych 
głosów: 
 
Adamczyk Anna 29 
Bujnowski Ryszard 43 
Dajka Edward 40 
Domurat Kazimierz 22 
Klaczka Zbigniew 27 
Kolon Franciszek 28 
Kończak Sławomir 33 
Kuźniarski Janusz 24 
Lewandowski Mariusz 31 



Mańka Daniel 22 
Miczajka Marian 37 
Nowak Antoni 15 
Paździorek Izabela 34 
Piecha Antoni 45 
Piecha Janina 35 
Rudnicki Lucjan 36 
Szafraniec Krzysztof 38 
Wieczorek Barbara 42 
 
A tym samym do Rady Dzielnicy Ochojec zostali wybrani: 
 
Adamczyk Anna 
Bujnowski Ryszard 
Dajka Edward 
Klaczka Zbigniew 
Kolon Franciszek 
Kończak Sławomir 
Kuźniarski Janusz 
Lewandowski Mariusz 
Miczajka Marian 
Paździorek Izabela 
Piecha Antoni 
Piecha Janina 
Rudnicki Lucjan 
Szafraniec Krzysztof 
Wieczorek Barbara 
 
Protokół z wyborów do Rady Dzielnicy Ochojec przeprowadzonych w dniu 15 kwietnia 2019 r. 
stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. Uwag uczestników zebrania do wyborów nie 
było. 
 

Ad. 8  Wniosków i pytań mieszkańców nie było. 
Ad. 9 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Dzielnicy Krzysztof Szafraniec 

zakończył zebranie dziękując mieszkańcom i zaproszonym gościom za przybycie. 

 

   Protokołował      Przewodniczący Rady Dzielnicy 

……………………………..     …………………………………………… 

 Lucjan Rudnicki                  Krzysztof Szafraniec 

 


